
Uplynulý týždeň 
bol nabitý väčšinou 
pozitívnymi emóciami. 
Od pondelka sme si 
pripomenuli Národný 
týždeň manželstva, 
v utorok sme rozdávali 
svojim milovaným kvety 
a srdiečka, či pozvania 
na sviatočnú večeru, ale 
najmä objatia a bozky. 
Možno práve táto 
láskyplná energia sa 
preniesla aj na druhý deň 
na rokovanie mestského 
parlamentu, kde sa 
horúce povahy krotili 
vo vyjadrovaní a diskusia 
prebiehala ľudsky, slušne 
a bez konfrontácií. 
Možno až na tú trochu 
zamotanú záverečnú 
diskusiu, ktorá sa napokon 
vyjasnila. Aspoň dúfam. 
Aj tu na zasadaní nami 
volených zástupcov 
samosprávy prevládali 
potešujúce informácie. 
Napríklad o tom, že 
mesto je bezpečné a že 
má, napriek  tretiemu 
schválenému úveru, stále 
dobrú finančnú kondíciu. 
K tým minolotýždňovým 
správam patrí aj 
uznanie pre bánovské 
gymnázium, či začatie 
rekonštrukcie telocvične 
v ZŠ Partizánska a každú 
chvíľu štart rekonštrukcie 
Materskej školy na Ulici 9. 
mája...
Práve prebiehajúci týždeň 
by mal byť naladený ešte 
viac pozitívne a veľmi 
veselo. Veď nám finišujú 
fašiangy! 

 Alena Borszéková, 
 šéfredaktorka

Prvé tohtoročné 
zasadnutie 

Mestského 
zastupiteľstva 
v Bánovciach 
nad Bebravou 
sa uskutočnilo 
15. februára 
v Základnej 
škole Gorazdova 
za prítomnosti 
18 poslancov, 
celého vedenia 
mesta, vedúcich 
odborov mestského 
úradu i viacerých 
občanov. 

Už prvý dokument – 
správu o  činnosti mestskej 
rady poslanci neschválili. 
Poslankyňa Mária Hajšová 
opätovne žiadala niektoré 
pripomienky vznesené ešte 
pred dvomi dňami v klube 
strany Smer SD opraviť 
a  doplniť. Na vedomie 
zobrali informatívnu správu 
o  podaných a  riešených 
sťažnostiach a podnetoch zo 
strany fyzických a  právnic-
kých osôb a o plnení plánu 
kontrolnej činnosti hlav-

ného kontrolóra mesta za 
druhý polrok 2016. Okrem 
iného hlavný kontrolór 
Miroslav Kubica pracuje 
na novom VZN o prenájme 
verejných priestranstiev, 
ktoré by sa malo schváliť 
k  začiatku budúceho roka.  
K  informatívnej správe 
o  úrovni zabezpečovania 

verejného poriadku zo 
strany mestskej polície mal 
poslanec Ľudevít Znášik 
otázku, či bola uložená 
nejaká pokuta za nevyčis-
tené komunikácie od snehu 
a ľadu. Zastupujúci náčelník 
MsP Rastislav Fodor 
potvrdil, že nedostatky 
riešili iba napomenutím. 
Primátor Marián Chovanec 

vysvetlil, že systém poku-
tovania sa musí schváliť vo 
VZN. O zneužívaní systému 
prideľovania mestských 
nájomných bytov zo strany 
žiadateľov sa hovorilo v prí-
pade informatívnej správy 
o prideľovaní komunálnych 
bytov za uplynulý polrok. 
Mária Hajšová položila 

otázku, či členovia bytovej 
komisie majú informácie 
o  majetkových pomeroch 
žiadateľov o  byt. Tie sa 
dokladujú, ako potvrdil 
primátor, iba čestným 
prehlásením. Prednostka 
Alexandra Gieciová infor-
movala, že tam kde bolo 
podozrenie, kontrolu majet-
kových pomerov urobili. 

Bez diskusie a  jed-
nohlasne vzali poslanci 
na vedomie informatívne 
správy za rok 2016 o  akti-
vitách v  oblasti kultúry 
v meste a o vydávaní Bánov-
ských novín. Jednohlasne 
schválili aj nájom pozemkov 
pre spoločnosť Arton pre 
eurobillboardy a  nájom 

pozemku ihriska v Horných 
Ozorovciach. Na protest 
prokurátora muselo MsZ 
zrušiť tri VZN - č. 65 o správe 
a prevádzkovaní cintorínov, 
č. 56 o požiarnom poriadku 
mesta a č. 57 o organizačnom 
poriadku MsP. Poslanci 
schválili samostatne VZN 
č. 93 o prevádzkovom 
poriadku o  cintorínoch 

a č. 94 o užívaní kolumbária 
– ale s tým, že cenník by mal 
vypracovať správca - firma 
Tedos. Poslancovi Znášikovi 
sa suma 90 eur za výklenok 
kolumbária zdala privysoká, 
i  keď túto sumu schválilo 
MsZ ešte v  roku 2015 vo 
výške 75 eur, ale bez DPH. 
O cene sa bude ešte rokovať 

s Tedosom. Bez pripomienok 
bolo schválené aj VZN č. 95 
o mestskej polícii. Všetky 
informatívne správy, nový 
rokovací poriadok MsZ 
a  VZN, vrátane uznesenia 
nájdete na www.banovce.sk 
v časti samospráva/mestské 
zastupiteľstvo/materiály. 
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Sokolovňa pre mesto na úver
Zastupiteľstvo schválilo tri nové všeobecné záväzné nariadenia, aj zmeny v rokovacom poriadku

Na margo

Hlasujte na 
www.zihadielko.sk 
za nové detské 
ihrisko v Bánovciach

Národný týždeň 
manželstva 
aj s Bezákovcami

Primátor Marián 
Chovanec o dostavbe 
zimného štadióna

Pokračovanie na 3. strane >>
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Dušan Holbay, Blanka Kodajová, Dana Švecová, Jozef Farkaš

Poslanci skladajú účty voličom
v polovici volebného obdobia

Výsledkom interpe-
lácií poslancov je Generel 
dopravy s  návrhmi na 
zjednosmernenie najexpo-
novanejších ulíc, ktorého 
cieľom je v  prvom rade 
zvýšenie bezpečnosti osôb 
aj dopravných prostriedkov 
a v druhom rade vytvorenie 
nových odstavných plôch 
pre automobily.  Rátame 
s  tým, že nie každému 
obyvateľovi Dubničky sa to 
bude páčiť, ale verte nám, 
táto zmena je nevyhnutná 
pre dobro nás všetkých.

Výsledkom  spolu-
práce poslancov a  mesta 
sú už vybudované dve 
pilotné kryté stojiská pre 
zberné nádoby odpadov. 
Jednoznačne sa ukázalo, 
že tento krok bol správny. 
Záleží len na občanoch, 
ako budú odpad triediť, 
udržiavať si poriadok. Už 
neobstoja výhovorky, že 
im tam neporiadok robia 
neprispôsobiví občania. 

Kladne hodnotíme 
aj obnovu verejného 
osvetlenia v meste, ktorá 
má ešte svoje „chybičky 
krásy“, ale dokázala ušetriť 
nemalé finančné pros-
triedky. Použitie ušetre-
ných prostriedkov budeme 
sledovať a riešiť tak, aby sa 
z  nich okrem doplnenia 
nových svetelných bodov 
a výmeny najohrozenejších 
stĺpov časť peňazí dostala 
aj na akútne potreby 
mesta – napríklad teraz 
po zime na úpravu chod-
níkov. Určite podporíme 
aj formu PPP projektov, 
pretože mesto, ak sa nemá 
dostať do nútenej správy, 

nedisponuje dostatočnými 
fi nančnými prostriedkami. 
Spolupráca so súkromnou 
firmou zabezpečí okam-
žitú nápravu, fi nancie sa 
však budú uhrádzať viac 
rokov.

Termín stretnutia je 
dohodnutý na 9. marca 
o 15.00 h v Základnej škole 
Gorazdova.

Samozrejme, že nám 
– poslancom, nie sú ľaho-
stajné problémy týkajúce sa 
celého mesta. Momentálne 
rezonuje roky neriešený 
problém bytových domov 
na Ulici K  nemocnici. Na 
ťahu je  však vedenie mesta. 
Jasné je len to, že riešiť sa 
to musí, a  to čo najskôr. 
V  každom prípade pod-
poríme len také postupy, 
ktoré budú fi nančne čo naj-
výhodnejšie pre mesto a čo 

najmenej zaťažia našich 
daňových poplatníkov. 
Koncom januára sme mali 
dve stretnutia poslanec-
kého klubu - naozaj veľmi, 
veľmi živé a podnetné,  kde 
sme hľadali možnosti, ako 
pomôcť. Predpokladáme, 
že po februárovom zastu-
piteľstve budeme múdrejší, 
a aj táto téma bude súčasťou 
verejnej diskusie.

V  mestskom zastupi-
teľstve od júna minulého 
roka pôsobí  Dana Švecová. 
ktorá vystriedala Martina 
Slováka, Ponúka pár 
postrehov, s  ktorými sa 
poslanci  za stranu Smer-
-SD za volebný obvod číslo 
5 stotožňujú:  „Prioritne 
ma zaujíma osud škôl 
a  školských zariadení, kto-
rých zriaďovateľom je naše 
mesto. Na jednej strane 
ma teší, že školy postupne 
získavajú nový šat, rekon-
štruujú sa ich vnútorné 
priestory, na druhej strane 
stoja však materské školy, 
ktoré bytostne volajú po 
rekonštrukcii .  Denne 
prechádzam popri MŠ 
Hronského a budova škôlky 
je stále rovnaká. Akoby sa  
zastavil čas. Uvedomujem 
si, že nedá sa modernizovať 
všetky školy a školské zaria-
denia naraz. Ale predsa. 
Vyrastá nám v  nich naša 
budúcnosť. Blíži sa opäť 
zápis do prvých ročníkov 
základných škôl. V  tejto 
súvislosti by som privítala, 
keby pre budúci školský rok, 
ako aj pre tie nastávajúce, 
boli školám navrhnuté 
počty tried pred zápisom 
detí a  po mnohých rokoch 
došlo k  prehodnoteniu 
školských obvodov. Pravi-
delne sledujem príspevky 
týkajúce sa nášho mesta 
na sociálnej sieti facebook. 
Myslím si, že aj vďaka 
nim sa rozhýbali „pokojné 
stojace vody“ v meste. Jedno 
ma však veľmi mrzí, keď sa 
občania mesta vyjadrujú na 
adresu poslancov, že „čušia 
ako vši pod chrastou“ alebo 
„smeráci sú takí a  takí „.  
Nech sa páči, občania tohto 
mesta, zasadnutia MsZ 
sú verejné, termín je vždy 
dopredu  známy, môžete sa  
ho kedykoľvek zúčastniť, 
vystúpiť v diskusii so svojimi 

pripomienkami a postrehmi 
a  sami sa budete môcť 
presvedčiť, že poslanci 
„nečušia ako vši“, ale živo 
diskutujú, predkladajú 
svoje návrhy. A sú to práve 
poslanci za stranu Smer-
-SD, ktorí poukazujú na 
chybné kroky, nesprávne 
rozhodnutia popredných 
predstavite ľov mesta 
a  podávajú návrhy. Keď sa 
sami presvedčíte, potom  
komentujte, kritizujte, ale 
zároveň vás prosím, skúste 
aj vy dať konkrétne návrhy, 
akoby sa daný problém mal 
či dal riešiť. Myslím si, že 
mnohé diskusie by na soci-
álnych sieťach tak nerezo-
novali a neboli také kritické, 
keby občania mesta boli 
pravdivo, objektívne a včas 
informovaní o  pripravova-
ných krokoch mesta. Mnohé 
tlačové správy vydané 
mestom pripadajú nielen 
mne, ale aj občanom mesta, 
že sú reklamou hovorcu 
mesta. Zároveň súhlasím 
aj s  tými občanmi, ktorí sa 
z  osobných či pracovných 
dôvodov nemôžu zúčastniť 
zasadnutí MsZ a  chcú 
si prečítať zo zasadnutia 
zápi snicu .  Bohužiaľ , 
za posledné mesiace jej 
uverejňovanie v stanovenom 
termíne absentuje.“

Nie je nám ľahostajná 
organizácia doprav y 
v  meste, podporíme 
vybudovanie  kruhového 
objazdu alebo svetelnej kri-

žovatky pri predajni Hanke 
v závislosti od  fi nančných 
nákladov na realizáciu. 
Ako soľ je potrebné vyriešiť 
problém Klubu dôchodcov 
na Farskej ulici, rozšírenie 
parkovacej plochy na Ulici 
Husitská nová či vyriešiť 
otázku  užívania mestského 
parku po minuloročnej  
kalamite a mnohé iné. 

Poslanci schvaľujú 
materiály, ktoré mesto 
pripraví. Žiaľ, mnohé neú-
plné a  s  chybami. Temer 
na každom zastupiteľstve 
sa mení rozpočet, čo doka-
zuje, že pri príprave tohto 
najdôležitejšieho materiálu 
chýba perspektíva, stano-
venie priorít a vízia riešení. 
Spoliehať sa len na výzvy 
a  projekty z  EÚ nestačí. 
Poslanci však nemôžu 
suplovať prácu mesta. 

Sídlisko Dubnička 
je najmladším a zároveň 
aj najväčším sídliskom 
v meste, teda do mestského 
rozpočtu z  neho plynie aj 
najviac podielových daní. 
Tok peňazí na zlepšenie 
kvality bývania jeho 
obyvateľov je však nedo-
stačujúci. Preto veríme, že 
sa vedenie mesta nebude 
aj naďalej k  nemu správať 
ako k svojmu zabudnutému 
kútu a  všetky plánované 
zmeny a  rekonštrukcie 
budú kvalitne a  včas 
vykonané. 

Poslanci za stranu Smer SD
 Dušan Holbay, 

Blanka Kodajová, 
Dana Švecová, Jozef Farkaš

Výzva
Mesto Bánovce nad 
Bebravou týmto vyzýva 
podnikateľské subjekty 
- prevádzky obchodu 
a služieb, reštauračného 
alebo stravovacieho 
zariadenia, prevádzky 
s hudobnou 
produkciou, prevádzky 
reštauračného, 
pohostinského a 
zábavného charakteru 
bez hudobnej produkcie, 
prevádzky herní a kasín 
a ostatné prevádzky na 
dodržiavanie Všeobecne 
záväzného nariadenia 
(VZN) mesta č.52 o čase 
predaja, poskytovaní 
služieb a označení 
prevádzok.
Novozriadené prevádzky 
vyzýva, aby pred 
otvorením nahlásili 
údaje potrebné k 
vyrúbeniu poplatku 
za komunálne odpady 
na oddelenie daní a 
poplatkov. Ďalej tiež 
vyzýva, aby oznámenie 
o prevádzkovom 
čase a čas predaja v 
prevádzkach, nahlásili 
na oddelení životného 
prostredia, dopravy, 
obchodu a služieb.
Prevádzky sú tiež 
v zmysle VZN č.52 
povinné písomne 
oznámiť prechodné 
uzatvorenie prevádzky, 
ukončenie činnosti 
prevádzky, resp. 
jej zrušenie, kde je 
prevádzkovateľ povinný 
neodkladne, najneskôr 
sedem dní pred 
zrušením prevádzkarne, 
písomne informovať 
mesto.
Na základe vyššie 
uvedeného budú v 
prevádzkach priebežne 
vykonávané kontroly 
za účelom dodržiavania 
príslušných VZN mesta.
Tlačová správa mesta

Zámer
nájom nebytového 
priestoru
Mesto Bánovce nad 
Bebravou vyhlasuje 
zámer - ponuka na 
nájom nebytového 
priestoru v stavbe 
Domu služieb na 
Námestí Ľ. Štúra 
s. č. 6 v Bánovciach 
nad Bebravou.  Ide 
o nebytový priestor 
nachádzajúci sa na 1. 
nadzemnom podlaží 
s výmerou 134,30 m2. 
Bližšie informácie získate 
na www.banovce.sk. 

Oznamy 
mesta

Volebný obvod č. 5 
DUBNIČKA

My, poslanci 
za sídlisko 
Dubnička 
s pracovníkmi 
mesta 
pripravujeme 
verejné stretnutie 
s občanmi, na 
ktorom budeme 
informovať 
o spomínaných 
plánoch 
a zároveň budeme 
prijímať podnety 
od občanov.

Kritika 
nás posúva. 
Nechceme stáť  
a prešľapovať 
na jednom  
mieste. Preto  aj 
naďalej budeme 
interpelovať,  
kritizovať, 
poukazovať 
a navrhovať 
riešenia, ktoré 
budú v prospech 
všetkých občanov 
mesta.

Je však 
potrebné 
uvedomiť si, že 
mesto funguje 
rovnako ako 
štát v malom. 
Vedenie mesta 
a zamestnanci 
sú výkonnými 
pracovníkmi, 
sú zodpovední 
za jeho chod 
a funkčnosť.

Vážení spoluobčania, sídlisko 
Dubnička je najmladším 

v Bánovciach. Dalo by sa predpokladať, 
že je aj v najlepšom technickom stave. 
Opak je však pravdou. S pribúdajúcimi 
rokmi, kedy tu mesto do údržby temer 
neinvestovalo, sa predovšetkým stav 
ciest, chodníkov a parkovacích miest 
stáva neúnosný až kritický. Poslanci za 
Dubničku sa snažia o nápravu  svojimi 
neustálymi pripomienkami a návrhmi, ale 
problémy tu už treba riešiť  komplexne. 
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Diskusia – komentáre – polemika z facebooku Bánovské noviny
Dana Ševčíková Králiková:  
„Aby ste sa z neho nepototo... 
Cestu, pohostenie a ostatne 
mu kto platil? Zasa my... 
Ale hurá!, lebo prišiel do 
Bánoviec...“
Dana Švecová:  „Deti 
mali silný zážitok. Veľmi 
to prežívali. Minister je 
príjemný pán, veľmi pekne 
komunikoval s deťmi, 
povzbudil v ďalšej práci. Tak 
tu neriešte, kto mu zaplatil 
cestu, pohostenie... Podľa 
Vás by mal zrejme sedieť na 
zadku v Bratislave, potom by 
ste zase písali, že nechodí do 
regiónov. Všade musia byť 

známosti?  Že do ZŠ Školská 
chodia šikovné deti a sú tu 
skvelí učitelia, nemôže byť 
dôvodom?“...
M i roslava  Ma rhavá 
Hudecová:  „Áno, nebol tu 
náhodou. Bol tu na pozvanie 
aj vďaka „istému“ pánovi 
Mikušovi, ktorý je členom 
strany SNS a ako všetci vieme, 
pán minister je nominantom 
tejto strany a bolo to tak 
hneď na začiatku aj odpre-
zentované. Čo však nevedia 
tí, čo sa na tejto diskusii 
(pozn.redakcie: s  ministrom 
v  ZŠ Duklianska) nezúčast-
nili, je vyjadrenie ministra 

(a znelo dosť úprimne), že 
hoci je nominantom strany, 
necíti sa ako politik, ale skôr 
manažér a tak vníma aj túto 
prácu (neviem ho odcitovať, 
ale nejako tak sa predstavil 
hneď na úvod). Čo sa týka 
výdajov, je to normálne, že 
pokiaľ chce niekto región 
zviditeľniť a pritiahnuť 
pozornosť politikov a tým 
možno spojený aj prísun 
finančných prostriedkov v 
budúcnosti, bez nákladov 
na reprezentáciu to nepôjde. 
Ale čo je hlavné, treba si 
uvedomiť, to čo napísala 
aj pani Dana Švecová, deti 

mali zážitok a mnohí možno 
na celý život. Koľko z nich sa 
stretne ešte osobne s čelným 
predstaviteľom vlády a podá 
si s ním ruku? Deťom treba 
približovať politikov a ich 
prácu aj takouto formou, nie 
len cez TV, keď rodičia vo 
väčšine na všetko hromžia. 
Takže pre deti a možno aj 
pre väčšiu časť pedagógov 
zážitok, pre iných zase 
možno akcia s politickým 
pozadím. Uhol pohľadu. Ten 
môj pohľad: príliš málo času 
na veľa otázok z oblasti škol-
stva, žiadne politikárčenie, 
len problémy z praxe.“  (r) 

T ak ako sme našich čitateľov 
informovali, prinášame ďalšiu časť 

diskusie na facebooku Bánovské noviny. 
Tentokrát svoje názory prezentovali 
čitatelia k nášmu článku o návšteve 
ministra školstva Petra Plavčana, ktorý 
sa na magistráte stretol s riaditeľmi 
základných škôl, deťom v ZŠ Školská 
odovzdával vysvedčenie a v ZŠ 
Duklianska diskutoval s verejnosťou 
na školské témy:

Dlhšia diskusiu si vyžia-
dalo schvaľovanie doplnku 
rokovacieho poriadku MsZ. 
Išlo najmä o termín - dokedy 
má byť zápisnica z rokovania 
MsZ zverejnená na  webe 
mesta. Nakoniec sa poslanci 
zhodli na reálnom termíne 
do 30 dní od MsZ, podľa 
informácie kompetentných 
skôr sa to nedá. Schválený 
bol aj Požiarny poriadok 
mesta a  Organizačný 
poriadok  Mestskej polície. 
A  bez diskusie prešli aj 
odpredaje pozemkov pod 
bytovým domom, bytu a ďal-
ších pozemkov pod garáže. 
Poslanci riešili aj žiadosť 
o zníženie nájmu prevádzky 
Yakuza v  Dome služieb na 
námestí. A  práve v  tomto 
objekte sa mestu nepodarilo 
nájsť vo výberovom konaní 
nových nájomníkov pre 
nebytové priestory a ponúka 
ich opäť do nájmu. Jedno-
hlasne boli schválené aj 
zmeny v rozpočte na rok 2017 
rozpočtovým opatrením č. 1. 

MsZ súhlasilo so zabez-
pečením realizácie projektov 
- na reštaurovanie sochy sv. 
Floriána a na reštaurátorsky 
výskum a reštaurovanie 
sochy sv. Jana Nepomuckého. 
Mesto sa bude uchádzať 

o dotácie na spomínané pro-
jekty z  programu Obnovme 
si svoj dom, podprogram 
O b n o va  k u l t ú r n y c h 
pamiatok. Konečná výška 
spolufinancovania bude 
schvaľovaná MsZ samo-
statným uznesením. 

Mesto chce získať aj 
ďalšie mimorozpočtové 
zdroje na projektové zámery 
pre všetkých päť základných 
škôl na území mesta na zlep-
šenie technického vybavenia 
jazykových učební, škol-
ských knižníc a odborných 
učební. Poslanci podporili 
väčšinou hlasov aj projekt 
o prevencii kriminality (pred 
rokom ho zamietli), ktorý je 
v meste úspešný a kde mesto 
získa 10 000 eur od  Rady 
vlády a  2500 eur ide z  roz-
počtu mesta. Peniaze budú 
prerozdelené školám.

Najmä morálnu nevy-
hnutnosť odkúpenia objektu 
Sokolovne do majetku mesta 
si poslanci vysvetľovali ešte 
koncom minulého roka, 
preto pri schvaľovaní nákupu 
bola iba jedna námietka zo 
strany poslanca Juraja Pasto-
reka. Proti kúpe Sokolne boli 
iba traja poslanci. Väčšina 
hlasov rozhodla aj o  prijatí 
úveru na Sokolovňu vo výške 
231 000 eur z VÚB so splat-
nosťou do 60 mesiacov. 

V  organizačných zále-
žitostiach poslanci schválili 
výmeny  v komisiách MsZ - 
v dopravnej Dušana Senčíka 
a  Františka Ráca nahradil 
Rastislav Fodor, a  v  komisii 
pre mládež a telesnú kultúru 
bude funkciu tajomníčky 
vykonávať Jana Ďaďová 
namiesto Maroša Nagya.  
Zástupca primátora Peter 
Bulík navrhol a  poslanci 
schválili odmenu predsedom 
výborov mestských častí za 
prvý štvrťrok, tak ako po 
minulé roky. 

Interpelácie poslancov 
sa väčšinou dotýkali katastro-
fálneho stavu komunikácií, 
osvetlenia, resp. úpravy 
nasmerovania svietidiel v 

niektorých lokalitách, zimnej 
údržby komunikácií, resp. 
po zime, a  s  tým spojenej 
pasportizácie, vrátane poku-
tovania mestskou políciou. 
Naďa Ondrejková upozornila 
napríklad aj na vypracovanie 
koncepcie o počte základ-
ných a materských škôl. Dana 
Švecová žiadala o  prehod-
notenie školských obvodov. 
Dušan Jankovič sa zaujímal 
o  rokovanie s  ministrom 
školstva počas návštevy 
mesta aj ohľadom zimného 
štadióna, a  položil otázku, 
prečo je dostavba taká drahá. 
Pýtal sa aj na záznamy 
BTV z  rokovania MsZ a  ich 
umiestnenie na internet, 
lebo peniaze na techniku sú 
už vraj v rozpočte. Blanka 
Kodajová okrem iného zdô-
raznila požiadavku občanov 
Dubničky, aby sa vo veci 
zmeny dopravného značenia, 
resp. zjednosmernenia ulíc 
začalo konať až po verejnom 
stretnutí s  občanmi. Takéto 
stretnutie plánovalo aj 
vedenie mesta, aby občanom 
vysvetlilo nutnosť zmeny 
organizácie dopravy na Dub-
ničke. (Termín stretnutia 
je 9. marca o 15.00 h v ZŠ 
Gorazdova).  

Viackrát bola znesená 
požiadavka poslancov 
na bližšie informácie o roko-

vaniach mesta so súkromnou 
spoločnosťou  Eurovia, 
ktorá buduje komunikácie 
prostredníctvom verejno-
súkromného partnerstva (ide 
o tzv. PPP projekty).Vladimír 
Vranka z  MsÚ vysvetlil, 
že všetko je to o  tom, „do 
akého balíka s nimi pôjdeme“. 
Objem financií budeme 
vedieť až po ujasnení výšky 
ostatných nákladov na zimný 
štadión, či na vyriešenie róm-
skej problematiky.  Ľudevít 
Znášik,  Mária Peťovská 
a Juraj Pastorek okrem iného 
opätovne upozornili na 
zlý stav komunikácií v  ich 
mestských častiach a  na 
nutnosť opráv resp. čistenia. 
Ide najmä o  poškodenie po 
výstavbe obchvatu a  kanali-
zácie. Mária Hajšová žiadala 
zakomponovať do VZN 
o  odpadoch aj akési „pred-
platné“ za uloženie staveb-
ného odpadu na skládku od 
tých občanov, ktorí získajú 
povolenie na prestavbu. 
Ondrej Kubala informoval 
o  koncepcii rozvoja reálu 
pri ZŠ Gorazdova. Peter 
Janáč predstavil myšlienku 
vybudovania bezpečného 
prechodu najmä zamest-
nankýň Zornice okolo his-
torického múru mlynského 
náhonu a  upozornil na 
hrozbu navýšenia poplatkov 

za uloženie komunálneho 
odpadu. Zdôraznil nutnosť 
čo najviac separovať. Na 
mnohé interpelácie dostali 
poslanci odpovede priamo na 
rokovaní, na ostatné v zmysle 
zákona dostanú písomnú 
odpoveď do 30 dní. 

Aj záverečnú diskusiu 
začal Juraj Pastorek o odpa-
doch a o vytváraní divokých 
skládok aj v  prímestskej 
časti Horné Ozorovce. 
Dušan Jankovič vysvetľoval 
svoju prezentáciu poslanca 
v  Bánovských novinách 
s kritikou na vedenie mesta, 
poďakoval pánovi Vrankovi 
za pomoc pri riešení rôznych 
problémov a kritizoval 
vyjadrenie zástupcu pri-
mátora Petra Bulíka v  BTV 
na margo financovania 
mládeže Spartaka. Na tieto 
témy sa rozbehla dlhšia 
diskusia, kde zástupcovia 
mesta vysvetľovali tvorbu 
Bánovských novín i samotné 
fi nancovanie Spartaka. Naďa 
Zaťková požiadala, aby na 
rokovania MsZ bol ofi ciálne 
pozývaný aj poslanec NR SR 
Ľubomír  Želiezka. 

Na záver diskusie 
dostali priestor aj prítomní 
občania. Pán Kšiňan žiadal 
osadenie ďalšieho  zrkadla na 
križovatke cesty od Zornice 
na Partizánsku cestu  a pou-
kázal na zmluvy o prenájme 
verejných priestranstiev, 
ktoré by sa mali prehodnotiť. 
Dostal prísľub primátora 
Mariána Chovanca, že všetky 
zmluvy budú riešené. Občan 
Igaz vystúpil s  požiadavkou 
k prenájmu pozemku na 
vybudovanie parkoviska. 
Rokovanie bolo ukončené 
pozitívnou správou poslanca 
Petra Janáča, že mesto 
Bánovce nad Bebravou je 
druhým najbezpečnejším 
mestom na Slovensku za 
minulý rok. 
 Tex a foto: 
 Alena Borszéková  

Dokončenie z 1. strany >>

Sokolovňa pre mesto na úver
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Manželstvo ako vzácna hodnota
Národný týždeň manželstva s bánovskými pármi oslavujúcimi viac ako smaragdové výročia svadby

Zbor pre občianske 
záležitosti v  Bánovciach 
nad Bebravou už sedem 
rokov organizuje milú 
slávnosť, na ktorú pozýva 
tie najstaršie manželské 
páry z  mesta, ktoré nám 
môžu byť príkladom 
rodinného spolunažívania. 
V  tomto roku na sviatok 
sv. Valentína, patróna 
zamilovaných,  pozvali 
členky ZPOZu a primátor 
mesta Marián Chovanec 
do mestskej obradnej 
siene štyri manželské 
pary, ktoré spolu žijú 55 
až 58 rokov a už dávno si 
pripomenuli smaragdové 
výročia svadby. Pozvanie 
prijali Rudolf  a Gabriela 
Bittarovci, Jozef a Elena 
Bezákovci, Emil a Melania 
Šebeňovci, Milan a Mária 
Kyselicovci.

Tak ako v  slovách 
básnika v  podaní Blanky 
Kodajovej, tak aj v prího-
voroch Ingrid Mozolovej, 
Romana Mitalu, aktivistu 
z  iniciatívy Národného 
týždňa manželstva, a  pri-

mátora rezonovali slová 
ako láska a  porozumenie. 
Zápis do pamätnej knihy 
mesta, kytice a  malý 
darček z  rúk primátora, 
srdečné slová a  stisky rúk 
všetkých zainteresovaných 
boli iba malým zadosťuči-
nením za  príkladný život 
štyroch párov v  dlho-
ročnom manželstve. Aj 
spoločný prípitok a potom 
aj neformálna diskusia 
priniesla všetkým úsmevy 
na perách, najmä striebro-
vlasých manželov, ktorí si 
veľmi radi zaspomínali na 
svoj svadobný deň. 

Tak ako napríklad 
aj Bezákovci, ktorí mali 
civilný sobáš o  mesiac 
skôr ako v kostole v Slatine 
nad Bebravou. To preto, že 
im vraj nechceli akcep-
tovať žiadosť o  spoločné 
bývanie v  tatrováckej 
slobodárni.  „Práve sa 
začal obrad na miestnom 
národnom výbore, keď 
sme si mali povedať áno, 
vypli elektrinu. Vtedy to 
nebolo nič mimoriadne, 
lebo sa elektrinou šet-
rilo. Súdruh predseda 

národného výboru vtipne 
upozornil, že si to ešte 
môžem rozmyslieť, lebo 
vypnuté svetlo je akýmsi 
znamením.  Ale potom 
sme podpisovali svadobné 
dokumenty už za svetla...“ 
spomína Jozef Bezák, 
rodák  z Chynorian, ktorý 
spolu s manželkou Elenou, 
rodáčkou zo Slatiny, celý 
život pracoval v Tatrovke. 
A  bol to práve on, ktorý 
bol spoluzakladateľom 
Závodného klubu Revo-
lučného odborového 
hnutia Tatra, kde veľmi 
aktívne aj pôsobil. Dnes 
majú troch synov a sedem 

vnukov, jednu jedinú 
vnučku a jedno pravnúča. 
Bánovčanmi sú celý život, 
odvtedy, ako prekročili 
brány Tatrovky, iba ich 
synovia sa „rozleteli“ do 
sveta. Pani Elena s pýchou 
rozprávala o ich celorodin-
ných stretnutiach. Dnes 
sa ich rodina rozrástla na 
vyše sto členov, veď ona 
pochádzala so siedmich 
detí a pán Jozef zo štyroch. 
Mať viacej detí ako dve, 
bolo kedysi normálne. Aj 
manželstva držali viac 
pokope. Nebolo toľko 
rozvodov, často pre nič, za 
nič...

Národný týždeň man-
želstva je celosvetová inicia-
tíva na podporu manželstva 
prebiehajúca v týždni osláv 
sv. Valentína, ktorej cieľom je 
propagovať a podporiť  man-
želstvo ako vzácnu hodnotu 
aj pre moderného človeka. 
Lebo pokojné manželstvo nie 
je samozrejmosť, ale vzťah, 
ktorý by sme mali rozvíjať. 
Jedným z cieľov iniciatívy 
je tiež motivovať laickú a 
odbornú verejnosť, médiá 
a verejne známe osobnosti, 
aby aspoň raz za rok podpo-
rili dôležitosť manželstva v 
spoločnosti a potrebu starať 
sa oň. 

„Manželstvo pre nás 
znamená mať svojho 
najlepšieho priateľa vždy 
nablízku - niečo ako 
partnera na  tandemovom 
bicykli, s  ktorým spolu 
zdolávame náročné stú-
pania a užívame si aj jazdu 
nadol. Keď jeden nevládze, 
zaberie ten druhý, pretože 
spolu sa vieme dostať na 
miesta, kam sa to nemôže 
podariť iba jednému. 
Hoci nechceme, predsa 
zraňujeme jeden druhého, 
a preto sa nezaobídeme bez 
vzájomného odpúšťania 
a  zmierenia. Niekedy sa 
potrebujeme vystrojiť 
poriadnou dávkou trpezli-
vosti pri hľadaní spoločnej 
cesty. Odmenou nám je 
však radosť zo vzájomnej 
blízkosti, keď sa cítime 
prijatí a  milovaní....“ to 
sú slová manželov Renáty 
a Vlada Sochorovcov, ktorí 
spolu žijú 25 rokov sa stali 
sa na Slovensku tohtoroč-
nými patrónmi Národného 
týždňa manželstva. 

 Text a foto: 
 Alena Borszéková

Aký mám recept 
na šťastné 

manželstvo? 
Žiadny, pretože aj 
recept na dobrú 
polievku je každý 
iný, lebo polievka 
každému chutí  
inak... povedal 
Jozef Bezák 
na slávnosti 
k Národnému 
týždňu manželstva 
v mestskej 
obradnej sieni.

Jozef a Elena Bezákovci v súčastnosti a pred 58 rokmi

Obnovujú 
telocvičňu

Mesto Bánovce nad Bebravou 
investuje v  tomto roku 36  000 
eur do rekonštrukcie  telocvične 
ZŠ Partizánska.  Zo štátu získalo 
27  000 eur a 9  000 eur je spolu-
účasť mesta. Podľa informácií 
riaditeľa ZŠ Partizánska Jána 
Lobotku, práce začali už koncom 
januára a  predbežný termín 
ukončenia rekonštrukčných prác 
sa predpokladá na apríl, resp. 
marec. Za  uvedenú sumu sa rea-
lizujú murárske a maliarske práce 
v  telocvični, vrátane vyspravenia 

vnútorných omietok,  výmena 
elektrických rozvodov a  osvetľo-
vacích telies, nátery konštrukcie 
v  telocvični, výmena palubovky 
(odstránenie starej palubovky 
a roštu; odizolovanie, inštalovanie 
nového roštu, uloženie nového 
podkladu, „zakreslenie“ čiar 
a inštalovanie športového náradia 
- rebriny, tyče a podobne).  (r)

Noc plná biológie
V  tomto školskom roku 

pracuje v ZŠ Duklianska 
krúžok Poznávanie prírody 
pod vedením učiteliek Adriany 
Neštinovej  a Lenky Matuškovej. 

V prvom polroku navštívili žiaci 
Trenčiansky hrad, Slovenské 
národné múzeum a Prírodovedné 
múzeum. Desiateho februára sa 
žiaci zúčastnili akcie s  názvom 
Noc plná biológie. Počas celého 
večera absolvovali rôzne bio-
logické aktivity, ako napríklad 
resuscitačná figurína, hry na 
interaktívnej tabuli, pozorovanie 
mikroorganizmov a  trvalých 
preparátov pod mikroskopom, 
poznávanie húb, vtákov, plazov, či 
ihličnatých a  listnatých stromov. 
Po aktivitách sa žiaci zabávali na 
karnevale, na ktorý si pripravili 
rôzne  zvieracie masky. Po zaují-
mavom večeri prišla konečne dlho 

očakávaná noc v škole, aj keď spal 
asi iba málokto...

  A. Malinová 

Na návšteve divadla
Gazdiná roba. To je názov 

inscenácie, ktorú pripravilo 
pre divákov  DAB v  Nitre. Žiaci 
zo ZŠ Duklianska sa vybrali 
za kultúrou a  strávili príjemný 
februárový deň v divadle. 
Inscenácia v réžii Jana Antonína 
Pitínského ponúkla strhujúci  
príbeh nerovnej a  nenaplnenej 
lásky, túžby po šťastí vo svete 
plnom predsudkov, hľadania 
úniku z prísne daných pravidiel. 

Je to baladický príbeh , v ktorom 
mladá žena Eva opúšťa nešťastné 
manželstvo a  neskôr pre sla-
bošstvo svojho druhého partnera 
volí smrť. Dej hry sa odohráva na 
slovensko-moravskom pomedzí 
. Názov Gazdiná roba je možno 
zvláštny, ale pomenúva (akoby 
hanlivo) ženu, ktorá síce žije  
s  hospodárom, ale nie je jeho 
pravá manželka. Úlohu gazdinej 
stvárnila Kristína Turjanová. 
Poetické i drsné herecké výkony 
hercov plné emócií, viachlasné 
spevy, zaujímavá a pritom jedno-
duchá scéna divákov zaujali a pri-
niesli krásny kultúrny zážitok.  

 E. Lavríková

Aktuality a aktivity našich základných škôl
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Stand-up comedy Temné kecy 

Múdre slovo pre dušu

Cudzie krajiny po anglicky
Projekt Educate Slovakia v ZŠ Gorazdova je jedným z najhodnotnejších za posledné roky

Piatky pre deti

Predstavenie O  čertovi Kolofónovi je potešením 
pre malých aj veľkých divákov. Mix čertovských roz-
právok, popkultúry, divokého západu a romantických 
komédií je receptom na hodinu neopakovateľnej zábavy 
v spoločnosti klasických marionetových bábok. S báb-
kovým divadlom Morgonrock sa stretneme v  piatok 
24. februára o 16.30 h v MsKS. Vstupenky za 3 eurá sú 
už v predpredaji...

O dobrej príprave štu-
dentov v Gymnáziu Janka 
Jesenského svedčí množ-
stvo ocenení a úspechov 
jeho nadaných študentov 
v rôznych stredoškolských 
súťažiach, kde nezriedka 
dosiahnu aj na najvyššie 
méty v celoštátnych 
kolách. O tom, že nezaspia 
na vavrínoch a úspešne 
využívajú svoje vedomosti 
a schopnosti v ďalšom 
štúdiu na vysokých školách 
či v profesijnej kariére, 
poukazujú pochvalné slová 
z úst tých najpovolanejších 
- vysokoškolských peda-
gógov. Dekanka Fakulty 
informatiky a informač-
ných technológií (FIIT)  
Slovenskej technickej uni-
verzity v Bratislave (STU) v 
Bratislave prof. Ing. Mária 
Bieliková, PhD. udelila 31. 
januára 2017 poďakovanie 
pedagógom Gymnázia J. 

Jesenského za výbornú 
prípravu žiakov, ktorí ako 
študenti FIIT STU dosiahli 
vynikajúce výsledky v aka-
demickom roku 2015/16. V 
zdôvodnení uviedla: „Vaša 
škola sa týmto zaradila u 
nás medzi tie najlepšie v 
príprave žiakov na vysoko-
školské štúdium. Veľmi si 
vážime, že sa im takto venu-
jete a vychovávate budúcich 
šikovných študentov.“ Z 
hľadiska ďalšej spolupráce 
dekanka pozvala peda-
gógov a žiakov bánovského 
gymnázia  na Študentskú 
vedeckú konferenciu, kde 
sa uskutoční prezentácia 
najlepších študentských 
vedeckých projektov, fi nále 
TP Cup-u  a prezentácia 
najlepších tímových pro-
jektov organizovaných FIIT 
STU v Bratislave.  

 Elena  Kacvinská, 
 riaditeľka gymnázia

Alexandra Marjenková

Samuel Mištuna

Sebastián Kováčik

Michael Bitarovsk ý

Lukrécia Rácová

Nina Konečná

Adele Nagy

Dávid Belica

Roman Knajbel

Filip Drobný

Nikolas Balaj

Kamil Tekeľ a Eva Želiezková

Ján Hudec *1943

Emil Kapusta *1931

Jozef Mikuš *1928

Tibor Baco *1932

Pavel Kardoš *1946

Mária Bacová, 
rod. Abelová *1923

 Spoločenská kronika

Narodili sa

Uzavreli manželstvo

Opustili nás

Druhý 
februárový 

týždeň sa 
v Základnej škole 
Gorazdova realizoval 
projekt Educate 
Slovakia. V rámci 
neho prišli do školy 
stážistky z Ázie - 
Aruni, Sunny a Lui 
- porozprávať o svojej 
krajine a kultúrnom 
živote v nej. 

Aruni oboznámila 
žiakov s kultúrou v Indo-
nézii, Sunny predstavila, 
ako sa žije v Južnej Kórei, 
a Lui informovala o tradí-
ciách v Číne. So žiakmi 2. 
až. 5. ročníka komunikovali 
po anglicky a prostredníc-
tvom prezentácií, rôznych 
workshopov, tanca a spevu.  
Zapojení žiaci absolvovali 
počas týždňa jednu vyu-
čovaciu hodinu denne, 
ktoré na seba logicky nad-
väzovali do jedného celku. 
Vzdelávanie a spoznávanie 
sa bolo obojstranné, keďže 
stážistky boli ubytované 
v rodinách našich žiakov 

i jednej pani učiteľky. Preto 
sme všetci, ktorí sme boli 
do projektu zapojení, poci-
ťovali veľkú zodpovednosť, 
nakoľko sme reprezen-
tovali nielen našu školu 
a mesto, ale i našu krajinu. 
Reakcia dievčat z  Ďale-
kého východu nás naozaj 
pozitívne naladila, pretože 
sa im na Slovensku veľmi 
páčilo a našu školu zaradili 
na prvé miesto v porovnaní 
s inými stážami. Hodnotili 
najmä pozitívny  prístup, 
bezprostrednosť, rodinnú 
a  priateľskú atmosféru 
v  škole, i  v  hosťovských 
rodinách. Veľmi im chutila 

naša kuchyňa, pochvaľo-
vali si aj jedlo v školskej 
jedálni. Z  pohľadu školy 
hodnotíme zrealizovaný 
projekt za jeden z najhod-
notnejších za posledné 
roky. Veríme, že nastavenie 
hodnotového rebríčka 
a  formovanie svetonázoru 
u  detí nezávisí od prida-
ných alebo ubratých hodín 
jednotlivých vyučovacích 
predmetov, ale od výberu 
a kvality realizovaných 
aktivít a  zapojenia žiakov 
priamo do tvorby vyučo-
vacieho procesu a  riešenia 
aktuálnych problémov.              
 Andrej Kúdela 

Poďakovanie gymnáziu  

Na stand-up comedy 
Temné kecy v Mestskom 
kultúrnom stredisku 
Bánovce nad Bebravou sa 
môžete tešiť 17. marca 1917 
o 19.30 h. Účinkujú: Ladižo 

- Velmajster Jerry - Fučo 
Mariňák - špeciálny hosť. 
Vstupenky sú už v predaji 
v MsKS na sídlisku Sever 
a v Informačnom centre na 
námestí.

„Celé tajomstvo a snáď 
jediný recept na šťastie je mať 
rád ľudí a milovať ich. Kto 
myslí len na seba, ochudobní 
iných o seba, ochudobní seba 
o iných, zakrpatie a zahynie.“ 

Jan Werich (1905-1980), 
česk ý filmový a divadelný 
 herec, spevák , spisovateľ, 
dramatik a fi lmový scenárista,

Výstava v mestskej knižnici
Mestská knižnica Ľ. Štúra vás pozýva od 20. februára 

do 8. marca na výstavu výtvarných prác detí z bánov-
ských materských škôl a  okolia. Príďte sa inšpirovať 
dielami našich najmenších každý deň od 9. do 16. hodiny. 
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Spoločnosť Eurostyle Systems Bánovce s.r.o. 

zaoberajúca sa výrobou plastových výliskov pre automobilový 
priemysel hľadá ľudí na pracovnú pozíciu VÝROBNÝ OPERÁTOR 

Náplň práce: 

 Odoberanie, vizuálna kontrola, montáž a balenie plastových výliskov 

Požiadavky na zamestnanca: 

 Farbocit 
 Práca na 3 zmeny  

Miesto výkonu práce je v areáli KORD na Par�zánskej ulici 
v Bánovciach nad Bebravou. 

V prípade záujmu posielajte svoje životopisy na e-mail: 
silvia.lobkova@eurostyle-systems.com 

Tel. kontakt: 0902 912 023 

Partizánska 10
Bánovce nad Bebravou
predajna@linead.sk  tel.: 038 760 2205

VÝPREDAJ EXPOZÍCIE 
20.2.-4.3.2017

Výhodné zľavy 30% na  

všetky druhy výrobkov, 

na vybrané druhy až 70%

od 
  539 €

Upevnili si prvé miesto Bánovce – Zlatná na Ostrove 35:29 (20:12)
Po dvojmesačnej 

prestávke sa o slovo opäť 
prihlásila prvá hádzanárska 
liga žien. Zverenkyne 
Richarda Makýša v úvode 
odvetnej časti hostili 
Zlatnú na Ostrove, proti 
ktorej odohrali dobrý 
zápas. O úvodný gólový 
zápis sa na začiatku 2. min 
postarala Dohnancová 

a ešte v polovici 3. min 
Olajasová poslala Zlatnú 
do vedenia 2:1. Karta sa 
obrátila o minútu neskôr, 
kedy naša Alžbeta Obstová 
dvomi gólmi poslala seba 
a spoluhráčky do vedenia 
3:2. Hostky dokázali v 
úvode držať s našimi 
dievčatami krok, no len 
do 8. min, kedy  Talárová 

zo sedmičky vyrovnala na 
4:4. Zverenkyne Richarda 
Makýša v nasledujúcich 
piatich minútach zazname-
nali štyri presné zásahy a 
razom viedli 8:4. Zlatnej sa 
však podarilo dotiahnuť na 
rozdiel jedného zásahu, keď 
v 17.min Nagyová znížila na 
9:8 a o dve minúty Kaszná-
rová upravovala na 10:9. 

Záverečná dvanásťminú-
tovka  prvého dejstva sa ale 
niesla plne v réžii Bánovča-
niek, ktoré zlepšili obranu a 
do šatne odchádzali s kom-
fortným vedením 20:12. 
Hneď po prestávke Hanová 
dvomi zásahmi zvýraznila 
odstup Sokola na 22:12 a po 
zakončení Matušincovej v 
42.min viedli naše dievčatá 

už dvanásťgólovým roz-
dielom 29:17. V záverečnej 
desaťminútovke sa hlavne 
zásluhou Dohnancovej 
podarili Zlatnej skorigovať 
na 34:29, no posledné slovo 
stretnutia patrilo našim 
dievčatám. Tri sekundy 
pred záverečným hvizdom 
Turková po sóle spečatila 
víťazstvo na 35:29.   

Richard Makýš: ,,Musíme ísť od zápasu k zápasu maximálne koncentrovaní“
Naše hádzanárky 

vkročili stretnutím proti 
Zlatnej na Ostrove do 
druhej polovici sezóny. Tu 
prvú mali ako z rozprávky, 
bude taká aj druhá? Zopa-
kovať deväť víťazstiev z 11 
stretnutí a udržať si prvú 
priečku v tabuľke nebude 
jednoduché. O situácii v 
A-tíme nás informoval 
Richard Makýš. 
 Čo vám naznačila zimná 
príprava. Je v silách tímu 
zopakovať výsledky z prvej 
polovice sezóny? 

Zimnú prípravu sme 
začali 3.januára. Trénovali 
sme v domácich podmien-
kach. Je pravda, že v tomto 
nepríjemnom mimoriadne 
chladnom období nám pre 
chorobu chýbali niektoré 

dievčatá a tak sme na 
tréningoch museli impro-
vizovať. V rámci prípravy 
sme absolvovali tri turnaje 
- v Hodoníne, Zlatnej na 
Ostrove a domáci turnaj. 
Turnaje mimo Bánoviec 
sme využili na skúšanie 
nových herných variant, 
čo sa prejavilo aj na výsled-
koch. Do domáceho turnaja 
sme išli s cieľom zvíťaziť a 
to sa nám podarilo suve-
rénnym spôsobom. Na 
turnaji v Zlatnej sme prišli 
o jednu z našich kľúčových 
hráčok Janu Srncovú, 
ktorú čaká operácia kolena 
a bude nám chýbať do 
konca sezóny. Ako poznám 
dievčatá, táto skutočnosť 
ich ešte viac zomkne a 
určite tie, čo dostanú šancu 

na poste pivota, urobia 
maximum preto, aby Janku 
plnohodnotne nahradili. 
Vieme, že naši najväčší 
súperi - Inter, Hlohovec a 
Stupava sa dôkladne pri-
pravovali na odvetnú časť 
a že urobia maximum pre 
víťazstvo v súťaži.  Myslím 
si, že ak sa nám budú 
vyhýbať zranenia, tak je v 
silách kolektívu zopakovať 
jesenný úspech.
  Káder je už dlhší čas 
pokope, prejavuje sa v 
ňom zohratosť a herná 
skúsenosť?

Dievčatá „ťahajú“ spo-
ločne už štvrtú sezónu. Mix 
mladosti a s ňou spojenej 
dravosti  so skúsenosťou 
starších hráčok a zároveň 
veľmi dobrý kolektív sú 

základom doterajšieho 
úspechu.Je jasné, že po 
toľkých rokoch sú dievčatá 
zohraté a hlavne mladým, 
ešte stále vekom doras-
tenkám dalo toto obdobie 
obrovské skúsenosti.
  Viete si predstaviť, že 
nasledujúcu  sezónu by 
Bánove opäť figurovali v 
súťaži WHIL?

Myslím si, že cieľom 
každého trénera, funkcio-
nára a športovca je úspech. 
V našom prípade by to bolo 
víťazstvo v I.lige  a následné 
účinkovanie vo WHIL. Ako 
tréner som viedol Bánovce 
tri sezóny v tejto súťaži v 
rokoch 2002-2005 a boli to 
pre mňa, i keď náročné, ale 
nezabudnuteľné roky a rád 
by som si ich zopakoval. 

Niektoré staršie hráčky zo 
súčasného kádra boli tiež 
pri tom a určite urobia 
maximum  pre to, aby opäť 
zažili tú neopakovateľnú 
atmosféru. Tie mladšie z 
kolektívu majú  životnú 
šancu vstúpiť do veľkej“-
hádzanej v drese Bánoviec 
a to je pre nich tá najväčšia 
motivácia.

Opäť však opakujem, 
že naši súperi majú tie 
isté ciele a preto nás čaká 
jedenásť ťažkých súbojov. 
Musíme sa mentálne 
nastaviť tak, aby sme išli 
od zápasu k zápasu maxi-
málne koncentrovaní a 
pripravení podať čo najlepší 
výkon. Len to nám môže 
zabezpečiť konečný úspech. 
 (aj,rm,mp) 

Bánovský 
kolkársky klub
vs. 
Stará Turá 
6:2 (3105:3064)

Štvrté víťazstvo 
v rade si naši 
kolkári na 
svoje konto 

pripísali18. februára, 
kedy na domácich 
dráhach porazili 
celok MKK Stará Turá 
Myjavany 6:2. V súboji 
dvoch vyrovnaných 
družstiev sa hral 
od úvodu do záveru 
vyrovnaný zápas. Hráči 
Bánovského kolkárskeho 
klubu rozhodli o svojom 
triumfe v poslednej časti 
hry, kedy Ivan Žitňan 
a Jaroslav Podolák 
upravovali stav stretnutia 
z 2:2 na 4:2. Za celý zápas 
sme zhodili o 41 kolov 
viac ako hostia, čo nám 
zaručilo piaty a šiesty 
bod. Pavel Bročko, jeho 
otec Július a spomenutá 
dvojica Ivan Žitňan a 
Jaroslav Podolák. To je 
kompletný menoslov 
našich hráčov, ktorí 
vyhrali svoje duely a 
postarali sa o víťazstvo.     
 (aj)
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 Predám 1- izbový byt v Bánovciach n. B.. Tel. 
0905 498 306.

 Menšia odevná výroba v  Bánovciach nad 
Bebravou prijme do dlhodobého pracovného 
pomeru krajčírku. Ponúkame výhodné platové 
podmienky, ústretovosť,TPP, príspevky na 
kultúrne podujatia a  jednozmennú pracovnú 
dobu. Požadujeme prax, zodpovednosť a  chuť 
pracovať. Tel. 0915 237 559.

 Dám do prenájmu garáž pod Kovytom. 
Tel. 0910 569 756.

INZERCIA

Primátor Marián Chovanec odpovedá na otázky občanov o dlhotrvajúcej výstavbe a...

Prečo je zimný štadión taký drahý?

Piaty Memoriál Petra Mojtu 

Prípravkári víťazmi turnaja

Vo verejnosti 
a na sociálnych 

sieťach sa opakovane 
objavujú kritické 
poznámky na 
adresu dlhotrvajúcej 
dostavby zimného 
štadióna a jeho 
ceny. Primátor 
Marián Chovanec 
sa rozhodol 
zodpovedať všetky 
otázky súvisiace 
s touto dostavbou 
aj cez Bánovské 
noviny: 

  Prečo teda dlho trvá 
dostavba zimného štadióna?

Tiež sa  mi nepáči, 
že dostavba trvá dlho, už 
takmer dvadsať rokov. 
Problémy však začali dávno 
v  minulosti. Myšlienka 
výstavby krytého zimného 
štadióna sa v  našom meste 
zrodila niekedy v  90- tych 
rokoch. Vo veci bola 
spracovaná projektová 
dokumentácia v  novembri 
1997. Obsahovala iba zákla-
dové konštrukcie a  oceľovú 
konštrukciu  s  opláštením 

bez sociálneho a  technolo-
gického zázemia. Keďže sa 
„v rozumnom čase“ nepri-
stúpilo k  stavbe štadióna, 
prešli roky a pôvodná doku-
mentácia prestala vyhovovať 
novým technickým normám 
na stavby toho typu.  V roku 
2009 vtedajšie vedenie mesta 
začalo s  prípravou dobu-
dovania zimného štadióna. 
Potrebné práce boli vyčíslené 
na skoro 3 milióny eur. 
S  pomocou získanej dotácie 
z  ministerstva školstva 
vo výške 798 tisíc eur boli 
vykonané práce na spodnej 
stavbe, zaplatená oceľová 
konštrukcia s  montážou 
a  opláštením, osvetlenie 
a bleskozvod haly. V auguste 
2009 sa začalo s  montážou 
tejto oceľovej konštrukcie 
haly vrátane opláštenia 
a  zastrešenia. Aj v  roku 
2011, kedy som nastúpil do 
funkcie, bol však zimný 
štadión len rozostavanou 
stavbou. 
 Na sociálnych sieťach sa 
objavili aj porovnania so 
štadiónom M. Gáboríka 
v Trenčíne...

V  prvom rade si 
povedzme, že  nejde o  šta-
dión, ale tréningovú halu. 
Vynaloženie financií je 
neporovnateľné vzhľadom 
na už spomínané technické 
a  bezpečnostné nároky. 

V  Bánovciach budeme mať 
zimný štadión s  kapacitou 
divákov do 1200 osôb.
 Čo sa udialo počas vášho 
funkčného obdobia? 

Predchádzajúce vede-
nie nepovažovalo za 
potrebné v ypracovávať 
realizačnú dokumentáciu, 
nebolo možné položkovito 
vypracovať výkaz výmer. 
Stavba nebola do ďalšej 
fázy fi nančne zabezpečená, 
preto dalo mesto vypracovať 
posudok s  možnosťou odo-
vzdať prestrešenú a čiastočne 
opláštenú halu do prevádzky. 
Posudok statika nepodporil 
možnosť prevádzkovať takto 
rozostavanú halu. V auguste 
2014 bola preto vyhlásená 
súťaž na  ďalšiu etapu dobu-
dovania  stavby.  Výsledkom 
súťaže bola podpísaná 
zmluva o dielo s  víťazom 
súťaže fi rmou Modest, spol. 
s r.o. Bánovce nad Bebravou 
v  sume 598  574,38 eur. Vo 
fi nancovaní nám pomohla 
dotácia z  Úradu vlády vo 
výške 200 tisíc eur. 
  Napriek tomu zostal 
v  sezóne 2015/2016 zimný 
štadión pre verejnosť 
zatvorený...

Máte pravdu. Pre mňa 
však obava o  bezpečnosť, 
zdravie a životy bola pre pri 
rozhodovaní o  sprístupnení 
štadióna na prvom mieste. 

Podmienky orgánov štátnej 
správy  pre spustenie sezóny 
boli následne premietnuté 
do dodatočných stavebných 
prác. Bolo nutné vybetó-
novať podlahy okolo ľadovej 
plochy vrátane izolácií 
a  podkladových vrstiev 
v  rozsahu asi dvoch tretín, 
kompletne v ybudovať 
sociálne  zariadenia pre 
hráčov aj pre verejnosť pri 
hlavnom vstupe, osadiť   
núdzové osvetlenie, vybu-
dovať prípojky stavby na 
vodu, kanalizáciu, zemný 
plyn a  elektrickú energiu, 
dodať a  osadiť odvlhčo-
vaciu jednotku, osadiť 
oceľové konštrukcie nosičov 
havarijných ventilátorov, 
vybudovať kompletnú vzdu-
chotechniku  a  namontovať 
snímacie detektory  úniku 
čpavku v hale. Na tieto práce 
zastupiteľstvo odsúhlasilo 
v  roku 2016 sumu viac ako 
170 tisíc eur. Táto suma bola 
aj preinvestovaná. 
 Môžeme sa tešiť,  že sme 
už blízko kolaudácie? 

Sezóna 2016/2017 je 
spustená ako skúšobná pre-
vádzka a na základe povolení 
kompetentných orgánov. 
Kolaudačné konanie je 
prerušené do splnenia ulo-
žených podmienok.
 Čo pre mesto tieto pod-
mienky znamenajú? 

Mestská 
športová 

hala sa 12. februára 
stala dejiskom 
Memoriálu Petra 
Mojtu, venovanom 
bývalému 
tajomníkovi 
Spartaka. 

Tento rok sa v športovej 
hale predstavilo sedem 
celkov mladších žiakov 

a  keďže v našom meste je o 
futbal záujem, postavil tréner 
Halavín do turnaja dve druž-
stvá. Jedno sa oblieklo do 
bielych, druhé do modrých 
dresov. Memoriál sa hral 
systémom každý s každým 
bez play off stretnutí. Pre 
všetkých Bánovčanov bol 
zrejme vyvrcholením turnaja 
vzájomný zápas našich dvoch 
tímov. Derby stretnutie 
spartakovcov vyhrali bieli 
6:2. S hetrikmi na konte 
skončili Petra Vedejová a 
Lukáš Štrauch, v modrom 
zoskupení sa pre zmenu dva-

krát presadila Sofi a Škerdová. 
Víťazom turnaja sa stali hráči 
poľského tímu Bielsko Biała a 
nás môže tešiť, že na druhej 
pozícii skončila biela družina 
trénera Halavína. Nesklamali 
ani modrí, ktorí obsadili 
piate miesto. Pod výsledky 
a výkony sa nemalou mierou 
podpísalo aj sústredenie, 
ktoré naši mladí futbalisti 
absolvovali na Morave, 
týždeň pred turnajom. Na 
výkony mládeže sa prišla 
pozrieť aj manželka Petra 
Mojta, pani Eva Mojtová. 
Napriek tomu, že od smrti jej 

Prípravkári futbalového 
Spartaka vycestovali 12. 
februára do Nového Mesta 
nad Váhom, kde sa odohral 
turnaj hráčov narodených v 
roku 2008 a mladších. Zve-
renca Ľubomíra Bacha si za 
päť víťazstiev vybojovali prvé 
miesto. V prvom zápase cha-
lani prehrávali s domácimi už 
2:0, no vďaka kontaktnému 
gólu Vaša Heriána a dvom 
presným zásahom Matúša 

Motúza dosiahli veľmi cenné 
víťazstvo 3:2. V nasledujúcom 
zápase sme nastúpili proti 
Petržalke, ktorú sme po 
vyrovnanom priebehu zdolali 
gólom Michala Mikuša 1:0. 
Ďalší napínavý zápas odohrali 
prípravkári proti Dubnici. Na 
rýchly gól Matúša Motúza, 
súper onedlho odpovedal, 
no výhru 2:1 nám zabez-
pečil  presný zásah Michala 
Mikuša. Celkom jasným 

výsledkom skončilo stretnutie 
našich proti Kanianke (6:0). 
K dvom gólom Vaša Heriána 
pridali po góle Matúš Motúz, 
Michal Mikuš, Damián 
Floro a Ondrej Pakanec. 
V poslednom zápase proti 
Karlovej Vsi sme  presnými 
zásahmi Michala Mikuša 
a Martina Pupalu išli do dvoj-
gólového vedenia. Súperovi 
sa podarilo síce znížiť, no 
Michal Mikuš spečatil naše 

víťazstvo na konečných 3:2. 
Po víťaznom ťažení mohli 
chalani zaslúžene zdvihnúť 
nad hlavy pohár pre víťaza 
turnaja. 

Za Spartak Bánovce 
nastúpili: Damián Floro, 
Martin Pupala, Miroslav 
Drienik, Vašo Herián, Michal 
Mikuš, Ondrej Pakanec, 
Matúš Motúz, Tobiáš Farkaš, 
Marek Adamus, Adam Baláž 
a Juraj Krajčík. (aj, lb)

V  súčasnost i sa 
spracováva výkaz výmer 
s  nacenením potrebných 
finančných prostriedkov 
pre celkovú dostavbu zim-
ného štadióna. Hľadáme 
najlacnejší variant, ktorý 
však bude dostatočný pre 
kolaudačné rozhodnutie. 
Z  roka na rok sa sprísňujú 
technické normy a  legis-
latíva, najmä z  pohľadu 
nárokov na stavebné prvky 
a  technické i  technologické 
konštrukcie stavieb, zvyšujú 
sa požiadavky na bezpeč-
nosť a ochranu zdravia ľudí 
zdržujúcich sa v priestoroch 
tohto typu. Je rozdiel stavať 
tréningovú halu alebo 
štadión.
 Čo treba ešte dobudovať?

Dobudovať je potrebné 
vzduchotechniku, elektro-
požiarnu signalizáciu, hla-
sovú signalizáciu,  požiarne 
vetranie, dymovú clonu. 
Svoje ceny majú aj stavebné 
práce: rozvody vody, kana-
lizácie, elektroinštalácie 
a  vykurovanie. Dorobiť 
treba podlahy a  omietky 
s  obkladmi miestností, 
tepelné izolácie, plastové 
výrobky, oceľové zábradlia,  
v yspravenie schodíšť 
a  tribúny, vrátane sedadiel.  
Podmienkou kolaudácie je 
aj prístupová komunikácia, 
sadové úpravy, požiarna 
nádrž, požiarne rebríky... 
Nák lady odhadujeme 
na približne 800 tisíc 
eur. Všetky informácie 
odzneli aj na poslednom 

rokovaní mestskej rady, 
výška investícií bude na 
rozhodnutí mestského 
zastupiteľstva.  
 Bude sa mesto uchádzať 
aj o mimorozpočtové zdroje ? 

Určite využijeme všetky 
možnosti. Žiadať budeme 
aj Ministerstvo školstva 
SR. Pána ministra sme 
informovali pri príležitosti 
jeho návštevy v Bánovciach. 
Žiadosť pošleme aj na 
Úrad vlády, odkiaľ sme, aj 
vďaka príhovoru Ľubomíra 
Želiezku, poslanca NR SR, 
už finančné prostriedky 
dostali. Poslancom i  mne 
záleží na tom, aby zimný 
štadión bol pevnou súčasťou 
športových príležitostí 
v meste. 
 Zostali  mestu fi nančné 
prostriedky aj na iné 
športoviská? 

V  posledných rokoch 
sme nemalými sumami 
podporili aktivity FK 
Spartak pri modernizácii 
futba lového štadióna. 
Športovo-herný outdoorový 
klub pod vedením Ondreja 
Kubalu začal s výstavbou 
športového komplexu na 
sídlisku Dubnička. Mestské 
zastupiteľstvo aj v tomto prí-
pade ukrojilo z  rozpočtu a 
široká verejnosť sa tak môže 
tešiť na nový areál. Každo-
ročne poskytujeme dotáciu 
na prevádzkovanie mestskej 
plavárne. Na poslednom 
zasadnutí mestské zastu-
piteľstvo schválilo kúpu 
budovy Sokolovne.  (r)

manžela uplynulo 12 rokov, 
dobre si pamätá čo futbal pre 
neho znamenal. ,,Celý život 
sa venoval futbalu. Mal rád 
dobré výsledky. Futbal pre 
neho koľko ráz znamenal 
viac, ako rodina...,, (smiech). 
V závere turnaja sme spo-
znali aj mená najlepších 
individualít. Za najlepšieho 
hráča bol vyhlásený Samuel 
Jakub z bánovského Spar-
taka, najviac - 10 gólov 
zaznamenal Norbert Hegyi 
z trnavskej Lokomotívy, 
medzi tromi žrďami, podľa 
organizátorov, najviac žiaril 
brankár z Poľska - Jakub 
Bielak. Na Memoriáli sa 
o dekorovanie najlepších 

postarala pätica ligových 
hráčov Samuel Štefánik, 
Karol Mondek, Damián 
Bariš a dvojica Žilinčanov 
Róbert Mazáň a Jakub 
Holúbek. Hráči si vychutnali 
všetko, čo turnaj ponúkol 
a bolo toho naozaj dosť. 
Emócie, kvalitne zápasy aj 
zmysluplné využitie času.

Výsledky: BN „bieli“ – 
MŠK Považská Bystrica 4:0 , 
góly: Bezák 2, Cidorík, Jakub, 
BN „bieli“ – FK Lokomotíva 
Trnava 1:1,gól:  Vedejová, BN 
„bieli“ – MFK Skalica 3:1, 
góly: Jakub, Kolembus, Vede-
jová, BN „bieli“ – FK Slovan 
Levice 3:0 góly: Štrauch 2, 
Kolembus, TS Podbeskidzie 

Bielsko Biała – BN „bieli“ 2:1, 
gól: Vedejová, BN „modrí“ – 
FK Lokomotíva Trnava 1:2, 
gól: Jaroš , TS Podbeskidzie 
Bielsko Biała – BN „modrí“ 
1:1, gól: Horník, BN „modrí“ 
– MŠK Považská Bystrica 0:3, 
MFK Skalica – BN „modrí“ 
7:0, BN „modrí“ – FK Slovan 
Levice 3:1, góly: Klačko, 
Horník, Martiška. Posledný 
zápas hrali medzi sebou bieli 
a modrí 6:2.

Konečné poradie: 1. 
TS Podbeskidzie Bielsko 
Biała, 2. BN „bieli“, 3. FK 
Lokomotíva Trnava, 4. 
MŠK Považská Bystrica, 5. 
BN „modrí“ , 6. FK Slovan 
Levice, 7. MFK Skalica.  (aj)
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IJaV Bánovce nad Bebravou -
- Inštitút jazykov a vzdelávania

Nám. Ľ. Štúra 1796/5A, 
95701 Bánovce nad Bebravou

bnb@ijav.sk, 0903 712 633
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ProgramProgram

ORGANIZUJÚ 16. ROČNÍKORGANIZUJÚ 16. ROČNÍKORGANIZUJÚ 16. ROČNÍKORGANIZUJÚ 16. ROČNÍK

4. MARCA4. MARCA

2,50 €2,50 € V CENE TOMBOLAV CENE TOMBOLA (ČLENOVIA KST, FK, SVTS, JAMESU: 2 €)(ČLENOVIA KST, FK, SVTS, JAMESU: 2 €)

OD 10 00OD 10 00....

20
17

20
17HORY, CESTY, LUDIAHORY, CESTY, LUDIA´́

ZAUJÍMAVÍ ĽUDIA, ZAUJÍMAVÉ ZÁBERY, ZAUJÍMAVÉ FILMY...  (TAKMER Z CELÉHO SVETA)ZAUJÍMAVÍ ĽUDIA, ZAUJÍMAVÉ ZÁBERY, ZAUJÍMAVÉ FILMY...  (TAKMER Z CELÉHO SVETA)

MESTSKÉ KULTÚRNE STREDISKO 
BÁNOVCE NAD BEBRAVOU 

10.00–10.30 Balkán na dvoch kolesách, Mar�n Beňačka a Amanda Scheerová
10.35–11.05 Čierna Hora – Durmitor 2016, Ivan Kšiňan a turis� Horné Naš�ce
11.10–11.55 Gruzínske dobrodružstvo, Júlia Balážová a Lukáš Ondrášek
12.00–12.25 Nuda v Slovinsku nehrozí, Lucia a Michaël Kada
12.30–13.00 obedná prestávka
13.00–14.10 Zem, ktorá hľadá svoje nebo, Erik Praus 2016, 70 min, film
14.15–15.15 Hmyz na talíři – surovina tře�ho �sícile�, 
 Milan Václavík (ČR), prezentácia spojená s ochutnávkou
15.30–16.30 25 000 m nad morom VERTICAL (bláznivá cesta hore), Janka Hromníková  
16.45–17.30 7200 km po Botswane a Namíbii, Kris�na Dobešová a Zdeněk Fous
17.45–18.30 Špicbergy – krajinou blízko severného pólu, Branislav Štefánik
18.45–19.30  4 „stany“ Strednej Ázie, Marta Rajková
19.45–20.30 No však Noshaq! Sny a realita afgánskeho Hindukúša, Petra Pogányová
20.30–20.45 Tombola + Divácka súťaž o najlepšiu prezentáciu
20.50–21.25 Slovensko na šnúrkach, Adam Lisý 2016, 35 min, film 
21.30–22.05 Obyčajní chlapci, Ras�slav Ha�ar 2016, 31 min, film

týždenník
občanov mesta 
Bánovce nad Bebr.

www.smiechoty.sk
Zamestnanec príde za 
šéfom a hovorí: - Šéfe, 
musíte mi zvýšiť plat. Tri 
ďalšie fi rmy majú o mňa 
záujem. - Nehovorte, a ktoré 
sú to? - Daňový úrad, tele-
komunikácie a elektrárne.

Viete, ako má vyzerať 
názorová vyhranenosť 
„štátneho úradníka“ tak, 
aby prežil všetky režimy? 
Nie? Na otázku: „Aký máte 
na uvedenú vec názor?“ 
vždy odpovie: „Ja zásadne 
nesúhlasím so svojím 
názorom!“

na facebooku 


